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Årsmöte med Munkedals Hembygdsförening 

 

Tid: 2022-03-31  kl. 18:00 

Plats: Kaserna 

 Deltagare:  

 Ett 40-tal medlemmar 

 
 

 

 
Punkt nr Text Bilaga/Klart senast, verkställs 

av 
1 Mötet öppnades av Sverker Balksten. 

 

 

2 Parentation. 

En tyst minut och många tankar ägnades åt de medlemmar som 

lämnat oss under året. 

 

 

3 Val av mötesordförande 

Till att leda dagens möte valdes Christer Karlsson. 

 

 

4 Val av mötessekreterare 

Till sekreterare för mötet valdes Lennart Sennung. 

 

 

5 Justeringspersoner 

Till att justera protokollet från mötet valdes Bengt Blomberg och 

Gunilla Dencker. 

 

 

6 Dagordningen för mötet godkändes.  

 

Bilaga 1 

7 Godkännande av kallelsen 

Kallelse hade annonserats i Bohusläningen den 17: och 26:e mars, via 

Facebook den 15:e mars och på föreningens egen hemsida den 22:e 

februari. 

Beslöts att godkänna kallelsen.   
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8 Verksamhetsberättelse för året 

Verksamhetsberättelsen fanns utdelad till mötesdeltagarna och 

föredrogs i sammandrag av Sverker Balksten.  

Beslöts att godkänna berättelsen och lägga den till handlingarna. 

 

 

Bilaga 2 

 

9 Ekonomisk rapport 

Föreningens balans och resultaträkning var också utdelad till mötet 

och föredrogs av Sverker Balksten. Till balansräkningen kan läggas 

att föreningen utöver de ekonomiska tillgångarna har ytterligare värde 

i form av de byggnader och samlingar som föreningen äger. 

Beslöts att godkänna redogörelsen och lägga den till handlingarna. 

 

 

Bilaga 3 

10 Revisionsberättelse 

Revisorernas berättelse lästes upp av Christer Karlsson. 

Mötet noterade att det år som revisionen omfattade var felaktigt 

angivet till 2019 i berättelsen men eftersom den var daterad 2022-03-

30 var det ingen tvekan om att det var det gångna året som avsågs. 

Beslöts att godkänna revisionsberättelsen och lägga den till 

handlingarna. 

 

 

Bilaga 4 

11 Ansvarsfrihet för styrelsen 

Årsmötet beslöt att bevilja ansvarsfrihet för den gångna perioden. 

 

 

12 Medlemsavgift 2023 

Sverker Balksten föreslår att medlemsavgiften hålls oförändrad för 

2023, d.v.s. 170 kronor per medlem eller 260 kronor per familj. 

Mötet beslutade fastställa medlemsavgiften enligt förslaget. 

 

 

 

13 Val: 

 Val av ordförande i styrelsen: 

Beslöts att till ordförande i styrelsen välja Sverker Balksten 

för en tid av två år. 

 Val av fyra ledamöter i styrelsen: 

Beslöts att som ledamöter i styrelsen för en tid av två år välja: 

Lennart Sennung  

Lotta Andersson 

Kristin Balksten 

Ewa Andersson 

 

Styrelsen består därmed av följande personer: 

Sverker Balksten, vald 2022 på två år 

Håkan Grundberg, vald 2021 på två år 

Mikael Lindahl, vald 2021 på två år 

Yngve Carlsson, vald 2021 på två år 

Catharina Siverstam, vald 2021 på två år 

Lennart Sennung, vald 2022 på två år  

Lotta Andersson, vald 2022 på två år 

Kristin Balksten, vald 2022 på två år 

Ewa Andersson, vald 2022 på två år 
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 Val av revisorer 

Beslöts att välja: 

Annika Jacobsson för en tid av två år 

Lars Christensson för en tid av ett år 

 Val av revisorssuppleant: 

Beslöts att välja Margaretha Trygg för en tid av två år. 

 

 Valberedning: 

Årsmötet beslöt att överlåta åt styrelsen att bereda valen till 

nästa årsmöte. 

 

14 Munkedals Slöjdförening och Gamla Bruket 

Munkedals slöjdförening, som genom avtal med 

Hembygdsföreningen disponerar och underhåller lokalerna vid Gamla 

Bruket har vid ordinarie årsmöte beslutat att lägga ner föreningen. 

Orsaken är att man vill ägna sig åt verksamheten som till exempel 

stickning, vävning, slöjd och smide istället för att förvalta fastigheter. 

Följden blir att hembygdsföreningen, som har det primära 

hyresavtalet med Arctic Paper inte har någon hyresgäst i lokalerna 

längre och att medlemmarna i slöjdföreningen inte har någon plats att 

utöva sin verksamhet. 

Slöjdföreningen var c:a 90 medlemmar dessa kommer att söka 

medlemskap i hembygdsföreningen och driva vidare sin verksamhet i 

samma lokaler, men som en del av hembygdsföreningen. 

En arbetsgrupp kommer att bildas för att planera och styra den 

verksamhet som drivs på Gamla Bruket och bokföringen kommer att 

särskiljas så att slöjdverksamhetens kostnader och intäkter kan följas. 

Dessutom skall två separata bankkonton öppnas, ett för den kassa 

som övertas från slöjdföreningen och ett de pengar som flöt in som 

minnesgåvor till minne av Anki Savik. 

 

Munkedals hembygdsförening välkomnar alla nya medlemmar som 

strömmar till och hoppas att sammanslagningen skall komma att visa 

sig bli lyckad. 

 

 

15 Övriga frågor 

a. Sverker Balksten informerade om att Munkedals 

Hembygdsförening, Slöjdföreningen och Järnvägsföreningen 

tillsammans inlämnat medborgarförslag om inrättande av 

ställplatser och promenadstråk i Munkedal. 

 

b. Bengt Blomberg väcker fråga om formatet på 

Munkedalsbygden. Nuvarande format som inte är standard 

resulterar i att mycket papper måste skäras bort vilket är ett 

slöseri, både ekonomiskt och ur miljösynpunkt. 

Sverker svarar att man efter mycket övervägande fastnat för 

detta format eftersom en mindre tidningsformat gör det svårt 

att lägga in bilder på ett bra sätt och att en tidning med ett 

högre format (längs ryggen) skulle bli vek och svår att 

hantera. 
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c. Mötet kom med önskemål att hembygdsföreningen skulle 

lämna in ytterligare medborgarförslag om promenadväg mot 

Kaserna och då med en säkrare passage över bron vid Kaserna 

som ju är väldigt smal. 

 

d. Information om tillgängliga skyddsrum i Munkedals tätort. 

Det finns ett antal skyddsrum som med kort varsel skall kunna 

iordningställas för allmänheten. 

Hembygdsföreningen kommer att lägga ut information om 

detta på hemsidan. 

 

e. Dag Legnesjö informerade om att det förutom de flyktingar 

som kommer att hysas in på Dingle även kommer att beredas 

plats åt c:a 70 flyktingar på Åtorp. 

 

13 Ordföranden tackade de närvarande och avslutade mötet. 

 

 

14  Vid protokollet 

 

 

 

………………………..….. ………………………… 

Christer Karlsson Lennart Sennung 

Ordförande 

 

Justeras: 

 

 

 

……………………………… …………………………… 

Bengt Blomberg Gunilla Dencker 

 

 

 


















